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jubileumeditie!

1919 – 2019: 100 jaar Muziekvereniging Sint Cecilia! 

Wat een jaar!
Wat begon als een grapje ‘zullen we 100 activiteiten organi-
seren voor dit bijzondere jaar?’, mondde uit tot een jaar vol 
actie! Het organiserend comité bestaande uit Maaike van 
Schooten, Werner Guzowski, Marc Thijssen en ik zelf begon 
simpel: het maken van een briefje met daarop alle activitei-
ten die de vereniging normaliter al doet gedurende een jaar. 
En daarmee kwamen we al een heel eind. Want wat zijn we 
een actieve club! Uiteraard wilden we graag dat álle leden 
mee deden in de feestvreugde. Daarom begonnen we het 
jaar met een glaasje ‘champagne’ bij alle repetities. Ook wil-
den we graag onze vrijwilligers en Vrienden laten meedelen 
in de feestvreugde; dus wat lekkers bij het oud-papier opha-
len én een speciaal Vriendenconcert in Ledeacker. 
Naast het ‘interne vieren’, wilden we graag met zoveel moge-
lijk mensen buíten de vereniging feestvieren. Nou, dat zijn er 
honderden geweest! Het Antoniusgilde, Carnavalsvereniging 
d’n Uutlaot, basisschool Leander, zorgcentrum Op ’t Hoogveld, 
Popkoor C’est la Vie, De Kunstkring, Muziekvereniging Excel-
sior Oploo, Parochie Sint Anthonis, MFC Oelbroeck, Gemeente 
Sint Anthonis, Heemkundekring Sint Tunnis, Groot Dictee Sint 
Anthonis, het BrinkEvent en nog verschillende andere, wer-
den allemaal enthousiaste partners in dit jubi-leumjaar. Wat 
zijn we daar trots op!

Het waren 100 mooie kleine en grote feestjes; bijzonder om 
te noemen hier zijn Zing a Long uut Ouw Lief, het optreden 
van het BrinkOrkest in het verzorgingstehuis, Diamond Drum 
Sensation, Tunnis Got Talent, de Zomertoeren, de tentoon-
stelling bij de Heemkundekring, het Huldigingsconcert (met 
vier leden die 65! jaar lid van onze vereniging waren), de 
Promsconcerten en zo voort…teveel om op te noemen!
Qua inzet vergde dit jaar veel van vele mensen. Daar zijn wij 
hen zeer dankbaar voor. Alleen door deze enthousiaste en 
tomeloze inzet kon dit jaar zo’n succes worden! Hoewel we 
onze niet koninklijk mogen noemen, mogen we ons wel de-
gelijk koninklijk voélen. De speech van oud-burgemeester 
Marleen Sijbers vond ik een prachtige kroon op onze vereni-
ging. Met een erepenning werd onze bijzondere plaats in de 
samenleving benadrukt, maar haar speech ‘die deed het hem’ 
wat mij betreft!

Inmiddels bestaan we al meer dan 100 jaar (100 jaar en twee 
maanden bij dit schrijven). We kunnen gezamenlijk terug-
kijken op een prachtjaar. Laten we er samen nog eens 100 
prachtige jaren bij maken! 

Willeke Cornelissen - Werkgroep Cecilia100 

Ik krijg nog steeds een glimlach op m’n 

gezicht als ik aan alle activiteiten terugdenk

Muziekkamp was erg leuk!

Jooooh, dat kamp 
was vet!

Een jaar waar we trots 
op mogen zijn!

Leuk, vooral de zomertour 
met lekkere ijsjes Geweldig! Ook super goed geregeld allemaal!

Het was een superleuk jaar vol met 

leuke en gezellige activiteiten!

Cecilia100 was een muzikaal, gezellig
 en feestelijk jubileumjaar

Gezellig kamp met leuke activiteiten 
en een mooi kampvuur

Vele handen maken licht werk in een jaar waarin we 

vaak de handen uit de mouwen moesten steken

Een jaar van hard werken, 
wat ons een Frank 2.0 opleverde
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Doet ie het niet?
Moet je instrument gerepareerd 
worden of heeft hij een onder-
houdsbeurt nodig? Neem dan 
contact op met de werkgroep 
Instrumentarium of stuur een 
e-mail naar: instrumentarium@
mvsintcecilia.nl.

Jessie van de Cruijsen: 
klarinetten
William Bongers
koper
Werner van Sambeek
overig hout
Joop van Kempen
slagwerk

In 1919 werd ‘Harmonie Sint Cecilia’ op-
gericht en afgelopen jaar 2019, hebben 
heeft ‘Muziekvereniging Sint Cecilia’  haar 
100-jarig bestaan gevierd. We kunnen te-
rug kijken op een prachtig jubileumjaar. 
De werkgroep Cecilia100 heeft het prach-
tige jubileum georganiseerd. De werk-
groep had ambitie  om dit jubileum het 
hele jaar door te gaan vieren en dit met 
zoveel mogelijk mensen uit Sint Tunnis 
samen te gaan doen. En zo ontstond het 
idee om 100 activiteiten te gaan organi-
seren. 
Een ambitieuze doelstelling, maar een 
mooie gelegenheid om de gemeenschap 
te laten zien hoe actief onze vereniging 
eigenlijk is. Met een groot deel van de 
reguliere jaarlijkse activiteiten en optre-
dens hebben we immers elk jaar al een 
agenda vol..
En nu een jaar later kunnen we zeggen 
dat het ons is gelukt. We hebben dit jaar 
met z’n allen 100 activiteiten gehaald. 
Een fantastisch resultaat. Maar nog be-
langrijker, we hebben als vereniging op 
verschillende manieren ons gezicht laten 
zien aan de gemeenschap en muziek la-
ten beleven.  We zijn  mooie samenwer-
kingsverbanden aangegaan met mensen 
binnen en buiten ons dorp. 

En dan hebben we nog niet eens alle 
activiteiten bij de 100 geteld. In de 100 
jaar muziek maken hebben we meer dan 
1.000 stukken gespeeld. Het was een 
monnikenwerk om alles onder te brengen 
in een overzichtelijk en toegankelijk ar-
chief. Mooi dat dat ook nog grotendeels 
in het jubileumjaar kon worden gereali-
seerd!    
Het jaar begon met een prachtig carnavals-
concert een mooie samenwerking met CV 
d’n Uutlaot en solisten uit het dorp. 
We hebben in maart het 60-jarige be-
staan van de Slagwerksectie gevierd met 
een prachtige muzikale show, samen met 
popkoor C’est la Vie uit Rijkevoort.
Het 30-jarig bestaan van het Opleidings-
orkest hebben we gevierd met een Ta-
lenten show ‘Tunnis got Talent’, waarin 
vele jonge talenten een podium werd 
geboden, met een heuse jury, die erg lo-
vend was.
Het educatief concert gegeven voor de 
Vrienden van de vereniging in het dorps-
huis in Ledeacker werd zeer gewaar-
deerd.

Lees verder op de volgende pagina.
Vervolg ‘Van de bestuurstafel’:

Van de bestuurstafel
Cecilia100

Thijs
Zoon van 

Willam en St
ephanie Bong

ers 

15 januari 
2020

Namens ons allen: GEFELICITEERD!

Geboren!



De zomertoer waarin het blaasorkest op de fiets door het dorp 
ging om op verschillende plekken concertjes te geven in de wijk. 
Het slagwerkorkest deed dat een week later, maar het weer zat 
hierin helaas niet mee.
Verschillende ensembles hebben op verschillende locaties en bij 
verschillende festiviteiten voor muzikale aankleding gezorgd.
We hebben in openlucht theater ‘de Speultuin’ in Oploo samen 
met MV Excelsior een prachtig concert gegeven.
Het Brinkorkest en slagwerkorkest hebben opgetreden bij het 
Groot dictee, wat dit jaar geheel in het teken stond van Cecilia100.
Het Brinkorkest die op verschillende plekken optraden, onder 
meer in het Hoogveld.
Bij een mooi concert van het Opleidingsorkest werden de diplo-
ma’s aan de geslaagde leerlingen uitgereikt. Het was een goede 
gelegenheid om de nieuwe shirts voor het Opleidingsorkest te 
presenteren.
75 jaar bevrijding werd gevierd met een prachtig en gewaar-
deerd bevrijdingsconcert door het Blaasorkest in het MFA.
Op 4 oktober werden onze jubilarissen gehuldigd met een mooi 
huldigingsconcert. En werden Jan, Jozef en Theo benoemd tot 
erelid van onze vereniging. De vereniging mocht tevens uit han-
den van (inmiddels) oud burgemeester Marleen Sijbers de  Ko-
ninklijke erepenning ontvangen.
Veel mensen hebben kunnen genieten van twee prachtige 
Proms concerten, die van zeer hoog niveau waren. Een mooie 
samenwerking tussen het orkest, combo en zangsolisten.
Niet te vergeten de prachtige kerstconcerten door onze orkes-

ten in het Hoogveld en in de kerk. 
Daarnaast hebben onze jeugdige muzikanten zich individueel 
laten horen op de voorspeelmiddag, het gemeentelijk solisten 
concours, het solistenconcours van de Brabantse bond en op de 
Nederlandse kampioenschappen.
Kortom we zijn trots op onze leden en vereniging. Dit alles is mo-
gelijk gemaakt door maximale inzet van onze ondersteunende 
vrijwilligers en onze eigen leden, muzikanten, die steeds weer 
nieuw repertoire moesten instuderen, vaak in korte tijd. We zijn 
als bestuur erg trots dat zij telkens weer een hoog muzikaal ni-
veau wisten neer te zetten en een ongekend doorzettingsver-
mogen en flexibiliteit hebben laten zien. Maar ook dank aan de 
dirigenten Frank Steeghs, Rob Jacobs en René van Lokven, die 
voor muzikale uitdagingen stonden en dit in goede banen wis-
ten te leiden.
We zijn de werkgroep Cecilia100 en alle vrijwilligers dankbaar 
voor hun ideeën, inzet en hulp. 
We zijn onze vrienden en sponsoren dankbaar die dit mooie jaar 
financieel mede mogelijk hebben gemaakt.
We bedanken de verenigingen en solisten die dit samen met ons 
mogelijk hebben gemaakt en het publiek die de moeite nam om 
naar onze concerten te komen luisteren en dit feest samen met 
ons te vieren.
Kortom als bestuur kijken we met trots terug op een prachtig 
jubileum jaar, waarin velen samen met ons muziek hebben kun-
nen beleven.

Bestuur ( Jacqueline, Sandra, Thijs, Paul)

Even voorstellen: het BrinkOrkest
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Wat was het leuk, aardig en spontaan toen Willeke en Maai-
ke tijdens onze eerste repetitie van 2019 onder de vlag van 
het 100 jarige Sint Cecilia ons trakteerde op een glaasje 
bruisende bubbels en dat allemaal ter eren van haar eeuw 
feest. En of het een feest is geweest het afgelopen jaar? 
Dat mogen we volmondig beamen. 
Door het bestuur is ons orkest toegevoegd en opgenomen 
aan haar muziekvereniging Sint Cecilia. Ons dorp heeft 100 
jaar moeten wachten op een BrinkOrkest. Het duurt even, 
maar dan heb je ook wat aan klank bijeen.
Nadat we getoost hadden op het nieuwe jaar en elkaar 
de beste muzikale wensen en gezondheid hadden toege-
wenst, zijn we voortvarend onderleiding van Marc Thijssen 
aan de slag gegaan. Doelend op een repertoire die de ge-
middelde dorpsbewoner als muziek in de oren klinkt. Van 
mars-, pop-, volksmuziek, en evergreens uit de 60’er en 
70’er jaren hebben we voor elk wat wils.
Onze leden komen vanuit de regio, zelfs vanuit Ysselsteyn 
en Berg en Dal, als uiterste.
We zijn dit jaar goed van start gegaan met onze optredens. 
Als eerste in Op ’t Hoogveld, gevolgd door op de Brink tij-
dens Koningsdag, In november traden we op in de pauze 
van het Groot Dictee, 15 november in Buitenhorst te Mill. 
Ook waren we present tijdens het BrinkEvent en op Kerst-
avond bij de Kerststal.
We repeteren eens in de veertien dagen op de vrijdagmid-
dag in het MFC. Na de repetitie is het altijd gezellig napraten 
onder het genot van een drankje.

Terugkijkend op het bijzondere jubileum jaar zijn wij dik te-
vreden als nieuwe loot aan de Muziekvereniging en kijken 
met plezier weer uit naar de komende tijd waarin wij hopen 
veel mensen weer een plezier te doen met ons gevarieerde 
blaasmuziek.

Vlnr: Achter: Thea Martens, Trudy Peters, Marc Thijssen, Bert 
de Kleijnen, Jos Hendriks, Lei Potten, Tini Jacobs, Hans van 
der Vliet. 
Voor: Henk Peeters, Willemien Hendriks, Theo de Groot en 
Jozef van Tienen. Niet op de foto: Lisette Centen, Ad de Jong 
en Koos Verstegen.



Flyeren bij de nieuwjaarsreceptie van de Dorpsraad. Nieuwjaarsborrel Blaasorkest.

Bestuursetentje start 2019. Euphoniumbrass bij nieuwjaarsborrel BV de Leugestert.

Traktatie op de eerste bestuursvergadering. Champagne bij repetitie Blaasorkest.

Champagne bij repetitie Slagwerkorkesten. Champagne bij repetitie Brinkorkest.
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Workshop Commissie Opleidingen bij BS Leander. Champagne bij repetitie Opleidingsorkest.

Optreden bij prinsenreceptie Arno & Maaike. Champagne bij het Samenspeelgroepje.

Champagne bij de Blokfluitgroep. Lunch bij repetitie bij Zing A Long Uut Auw Lief.

Ensemble Antoniusmis / mis Jo de Jong. Euphoniumbrass bij jaarvergadering Kring Land v. Cuijk.
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Ensembles bij het concert van het ROB. PR: interview Gelderlander/Maasdriehoek/TV LvC.

Snert bij de oudpapiercontainer. Carnavalsconcert: Zing A Long Uut Auw Lief.

Cadeautje voor jarige dirigent Frank Steeghs. Watersnood(t)ramp in het archief gemeentehuis.

Kapel bij pronkzittingen D’n Uutlaot. Optreden jeugdpronkzitting door OLO/JSG/SSG/BVM. 
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Algemene Ledenvergadering. Klankborduitgave over het jubileum.

Ouder-kind-orkest met carnaval op Basisschool Leander. Blaasorkest speelt bij begrafenis Theo Verstegen. 

Carnavalsmis in de kerk. Kapel speelt bij sleuteloverdracht carnaval 2019.

Voorspeelmiddag leerlingen. Solistenconcours in Sambeek.
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Diamond Drum Sensation.

Optreden Brinkorkest bij Op ‘t Hoogveld. Verenigingsgesprek met collegaverenigingen.

Ensembles spelen bij Atelierroute Kunstkring.
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33. Diamond Drum Sensation
Op 30 maart 2019 werd het 60-jarig bestaan van slag-
werksectie op prachtig wijze gevierd met een geweldige 
muzikale show. Voor de jeugdige muzikanten een hele 
uitdaging, maar het resultaat mocht er zijn.

In 1959 werd er een drumband opgericht binnen Sint Ce-
cilia, later werd dit tambourkorps en ruim zeven jaar ge-
leden werd besloten om de omslag te maken naar een 
slagwerkorkest. René van Lokven van Beat It werd door 
de vereniging aangetrokken om jeugdige slagwerkers 
intern op te gaan opleiden en te leren spelen op ver-
schillende slagwerkinstrumenten. De afgelopen jaren is 
het slagwerkorkest verder gegroeid tot een volwaardig 
slagwerkorkest.

In samenwerking met popkoor C’est la Vie uit Rijkevoort, 
onder leiding van Annelies Claassen, werd voor een uit-
verkochte zaal in het MFC een geweldige show neerge-
zet, met mooie drumritmes, prachtige moderne muziek 
en zang. 
Twee jonge talentvolle jonge zangsolisten, Amber Graat 
en Sem van Nisselroy, zongen bekende nummers, onder 
muzikale begeleiding van het slagwerkorkest. 

Voor alle muzikanten en zangers was dit een geweldige 
ervaring en zijn er mooie samenwerkingsverbanden tot 
stand gekomen. Dit smaakt naar meer. De komende jaren 
willen we actief de samenwerking opzoeken met muzi-
kale talenten buiten onze vereniging.

Ook dit jaar zullen het slagwerkorkest en de jeugdslag-
werkgroep op zaterdag 26 september in het MFA we-
derom een showconcert geven en prachtige moderne 
muziekstukken ten gehore brengen. Prachtige ritmes en 
mooie melodieën zullen weer klinken in het MFC. Ook nu 
zal dit weer in samenwerking zijn met andere muzikan-
ten en zangers uit onze gemeenschap. 

Het wordt een muzikale reis door de tijd. Zorg dat je er bij 
bent en laat je verrassen!

Gemeentelijk solistenconcours Westerbeek.
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Ensembles spelen bij Atelierroute Kunstkring. Open repetitie slagwerk.

Open repetitie Opleidingsorkest en blokfluitgroep. Muziek maken bij Taizeviering.

Optreden Brinkorkest op Koningsdag. Felicitatiefilm voor huwelijk Kelly.

Sint Tunnis Got Talent met het Opleidingsorkest.

44. Sint Tunnis Got Talent
Wat een jaar was 2019! De harmonie 100 jaar, de slagwerk-
groep 60 jaar maar ook ons opleidingsorkest had een heus ju-
bileum te vieren, dit orkest bestond namelijk 30 jaar!
En hoe kan je dat nu beter vieren dan met muziek! Op 11 mei 
was het zover, het jubileumconcert van ons opleidingsorkest. 
Een concert met de sprekende naam “St Tunnis got Talent”. 

Een wervelende avond voor en door de jeugd met een heuse 
Jury bestaand uit meester Frans Trimbach, dorpskomiek Johan 
de Bruin en zangeres Lieke Meijer. En de hele avond werd vak-
kundig aan elkaar gepraat door ons eigen Willeke. 

Lees verder op de volgende pagina.



Vervolg ‘44. Sint Tunnis Got Talent’.

Een keur van Sint Tunnis talent stond op het podium om te la-
ten zien wat ze konden begeleid door ons eigen opleidings-
orkest. Van zang tot drums en van dans tot cabaret. Maar ook 
ons eigen opleidingsokest zelf kreeg ruimschoots de ruimte 
om zich te laten horen, en het publiek met hun talent te verba-
zen. Het enthousiasme spatte er bij iedereen vanaf en het was 
dus voor de jury een bijna onmogelijke taak om een winnaar te 
kiezen. Anouk en Leah gingen er met hun turnact met de beker 
vandoor, maar gelukkig kreeg iedereen een lekkere snoepzak 
dus we mogen wel zeggen dat er alleen maar winnaars waren 
op deze avond! Wat een enthousiaste jeugd hebben we in St. 
Tunnis! Dus een avond om met veel plezier op terug te kijken 
dus ik zou zeggen, op naar de volgende 30 jaar! Voorbereiding donateursactie.

Trakteren bij de oudpapiercontainer. Vriendenconcert in Ledeacker.

Opleidingsorkest speelt samen met Excelsior. Ensemble speelt bij de Communiemis.

Blokfluitgroep op bezoek bij het Samenspeelgroepje. Proeflessen voor nieuwe leerlingen.
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Donateursactie. Taptoe in Oploo.

Zomertour Blaasorkest door Sint Tunnis. Gezamenlijke repetitie met Fanfare Excelsior in Oploo.

Zomertour slagwerkers door Sint Tunnis. Terrasconcert bij de Heksenboom.

D-examen van Michiel de Jong. Bardienst bij het Pinkstertoernooi.
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Diplomauitreiking leerlingen.

Bijdrage Rabobank. Zomerconcert in de Speultuin in Oploo.

Overhandiging oorkonde en vergulde munt KNMO. Etentje Commissie Blaasorkesten.

Presentatie jubileumbord. BBQ leden en vrijwilligers in de tuin van Paul.

Slotconcert blokfluitgroep en Samenspeelgroep.
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Op ziekenbezoek bij Jan van Sambeek. Jubileumkamp met de complete vereniging.

Opbouwen en afbreken tenten Kunstdorp. Ensembles spelen tijdens het Kunstdorp.

69. Jubileumkamp
In mei vorig jaar kregen we een berichtje dat er een kamp 
werd georganiseerd. Iedereen die mee wilde kon zich hier-
voor opgeven.
We gingen naar Overasselt en verbleven in het scoutingsge-
bouw van St. Walrick. Ik was daar het jaar daarvoor ook al  
geweest namelijk bij de schoolverlatersdagen van groep 8. 
Toen heb ik daar mijn 12e verjaardag gevierd en nu vierden 
we als vereniging onze 100e verjaardag. 
Samen met mama zijn we met onze buurman, Marcel, mee-
gereden. Het was nog hoog zomer en best warm. Toen we 
aankwamen hebben we een plekje gezocht waar we de 
nacht zouden doorbrengen, er waren genoeg kamers waar 
je uit kon kiezen.
We waren met een grote groep muzikanten van jong tot 
oud, ik denk wel 60 man of zo. De jongste was 7 en de oud-
ste ruim 70. 
Onder het genot van een drankje kregen we vanuit het or-
ganisatiecomité  informatie en uitleg over het verblijf. 
Hierna gingen we een spel doen, Crazy 100. We werden in-
gedeeld in groepen van ongeveer 10 personen. We moesten 
proberen 100 opdrachten te volbrengen; van gekke dingen 
doen, slim zijn, verkleden, woorden leggen, dingen zoeken 
in het bos en nog veel meer. Wie er gewonnen hadden, 
weet ik niet meer maar wij waren het in ieder geval niet. 
Voor de drie beste groepen was er een kleinigheidje.
Voor het avondeten kwam de frietkar, heerlijk, was echt lek-
ker. Je kon van alles bestellen tot je helemaal vol zat, was 
super ‘vet’!!

Na het eten was er een kampvuur maar je kon ook gezellig 
spelletjes doen op de binnenplaats. Sommigen maakte nog 
een avondwandeling. 
Langzaamaan ging iedereen zijn bed opzoeken en duurde 
het best een tijd voordat iedereen sliep.  ’s Morgens was het 
al weer vroeg dag, we werden gewekt met een luidspreker. 
Er was een lekker ontbijtje, ’s middags nog een broodje knak 
en er werden nog spelletjes gedaan. Toen was het alweer 
tijd om te gaan. 
Al met al was het een geslaagd kamp!! Dankjewel voor de 
organisatie!

Groetjes, Jan Lamers

Bedankje voor de vrijwilligers van Oelbroeck.
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Taptoesignaal bij herdenking 75 jaar Vrijheid.

Bevrijdingsconcert in Oelbroeck. Tentoonstelling Heemkundekring over Cecilia100.

Bestuursbeleidsdag. Huldigingsconcert met vijf jubilarissen.

Euphoniumbrass bij de opening van 75 jaar Vrijheid.

78. Huldigingsconcert
Speeches voor de jubilarissen:

Marianne Post - 25 jaar lid

Als we aan Marianne denken, denken we ook meteen aan 
de kledingcommissie. Onlangs heb jij  prachtige nieuwe 
jacks voor ons geregeld voor buiten. Met behulp van een 
hele fijne sponsor. En als wij een concert hebben zorg jij 
ervoor dat iedereen de juiste kleding aan heeft voor die 
gelegenheid. 

Jij bent al jaren een betrokken lid en komt iedere 
woensdag met jouw zus Caroline naar de repetitie. Je 

zit al geruime tijd op de eerste stoel van de tweede rij. 
Duidelijk zichtbaar en zo nu en dan ook goed hoorbaar. Je 
zegt wat je denkt en Frank weet je dan ook altijd te vinden. 
Gelukkig kun jij dat heel goed hebben en zijn jullie aan el-
kaar gewaagd. 
Je zit wel op de eerste stoel van de tweede rij, maar solo’s 
zijn niet echt jouw ding. Je raakt lichtelijk in paniek als je 
iets alleen moet doen. Terwijl je weet dat je dit prima kan. 
Gelukkig komt het steeds vaker voor dat je iets alleen hebt 
en dat gaat heel erg goed. 
Ook in het klarinetensemble ben jij heel actief. We hebben 
al veel optredens gedaan en dat is ook altijd heel gezel-
lig. Daar zorg jij er ook voor dat jouw partij goed gespeeld 
wordt. 



Maar muziek maken is natuurlijk leuk, maar feestjes en din-
gen organiseren is natuurlijk nog veel leuker. Je bent altijd 
van de partij op een feestje en hebt ook vol enthousiasme 
de concertreis naar Rome mee georganiseerd. De voorbe-
reiding was eigenlijk nog bijna leuker dan de reis zelf. Ook 
sta jij al jaren achter de bar bij de Pinksterfeesten en doe jij 
jouw taak bij de oud papier container ook vol enthousias-
me. Altijd fijn als mensen aan willen pakken.  En dat is zeker 
een van jouw kwaliteiten. Schouders eronder, geen gezeur 
en aan pakken. Hopelijk blijf je dit nog heel veel jaren doen 
bij onze muziekvereniging samen met ons. 

Theo de Groot - 65 jaar lid

65 jaar samenvatten in een paar minuten is niet mogelijk, 
een kleine greep: 

•  Je bent een ras-muzikant en er zijn maar weinig instru-
menten die je niet met succes gespeeld hebt. Klarinet, 
bariton, sopraansax en uiteindelijk fagot. Een veelzijdig-
heid die er maar weinig hebben. 

•  Binnen de vereniging ben je altijd een van de drijvende 
krachten geweest. Je zat 14 jaar in het bestuur van 1974 
tot 1990. Deze week waren Thijs en ik bij Sjaak van Kem-
pen met wie je in het bestuur hebt gezeten. Sjaak ver-
telde dat Theo altijd erg serieus was en overal aktief mee 
aan de slag ging. Als het in de vergaderruimte te koud 
was geweest volgde er dan nog wel eens een evaluatie 
in de kroeg, de rest kunnen jullie er zelf bij verzinnen. Uit 
de bestuurs-verslagen komt ook naar voren dat je mee 
zorgde voor alles wat met instrumenten, gebouwen, po-
dia en zaalinrichting te maken had. In de voor ons pijn-
lijke overgang van het Bondsgebouw naar het MFC heb je 
daarnaast nog gezorgd dat er ondanks alle emoties geen 
scheuren in onze gemeenschap ontstonden. Ook nu nog 
ben je heel aktief met een brede reeks aan aktiviteiten. 

•  Je hebt een glansrijke muzikale loopbaan gehad in Sint 
Anthonis en Stevensbeek. Nu, en ja, op 77-jarige leeftijd, 
maak je nog steeds met veel enthousiasme mooie mu-
ziek in ons Blaasorkest, in het trio of dubbel-riet kwartet 
en het Brinkorkest. Fagot is een werkwoord en dat geldt 
voor jou elke dag weer.

•  Geweldig dat je daarbij ook zo open staat voor nieuwe 
ontwikkelingen, nu zelfs in de voorhoede van de digitale 
ontwikkeling: Theo is gestopt met het spelen van blad-
muziek en heeft alle bladmuziek op een tablet staan. 

•  En dan nog een mooi verhaal over je fagot. Op je verjaar-
dag op 30 december 2000 vertrokken we (Theo en Paul 
van Aarle) samen naar Amersfoort om een fagot te bekij-
ken. Ik was over uit Taiwan en zou meteen na Nieuwjaar 
weer vertrekken. Onze fagotwinkel in Amersfoort was 
eigenlijk gesloten maar na enig aandringen kon ik toch 
nog even langskomen. Jij vond het wel leuk om ook te 
kijken. We hebben allebei op verschillende fagotten ge-
speeld. En ja hoor, ’s avonds kwamen we met 3 fagotten 
terug, jij kocht de jouwe, ik de mijne en samen regelden 
we voor de vereniging de fagot die Jouke nu bespeelt. 

•  Theo is nog steeds heel aktief als vrijwilliger in onze 

vereniging, bij de voorbereidingen, opbouw en logistiek 
rond de concerten, verbouwen van de kerk tot concert-
zaal, de Vrienden van de Harmonie, distributie van mu-
ziek, kontakt-persoon voor de bruidsparen hier aanwezig 
als chauffeur voor het slagwerk. Na alles wat je gedaan 
hebt en nog steeds doet voor onze vereniging vonden 
wij het als bestuur tijd om ook jou te eren en je te benoe-
men tot Erelid van Muziekvereniging Sint Cecilia.

Tiny Kersten - 65 jaar lid

In 1954 begon voor jou muzikale carriere bij de Boxmeer-
sche Harmonie en die heb je vanaf 1961 in Sint Tunnis bij St. 
Cecilia voortgezet. Tiny is een muzikant in hart en nieren. 
Hij speelde bariton, baritonsax en slagwerk. Toen we het 
archief zijn ingedoken, kwamen we zelfs een prachtige foto 
tegen, waar jij samen met Theo Kroot accordeon speelt. 
Een muzikant in hart en nieren. 
De meeste mensen komen bij een muziekvereniging of de 
Harmonie, om een instrument te leren spelen en samen 
muziek te maken. Maar jij kwam vooral ook voor de gezel-
ligheid. Jij was iemand die werd geprezen om je vrolijkheid 
en sfeermaker.
Ik heb me laten vertellen dat jij zorgde voor een goede 
sfeer en verbinding binnen de  vereniging. Dus het was ei-
genlijk niet zo raar dat jij als, echt feestbeest, in die tijd de 
verbinding wist te leggen met de carnavals vereniging D’n 
Uutlaot. Want jij en Jozef waren onmisbare muzikanten bij 
de Hofkapel van de carnavalsvereniging. Je was en kartrek-
ker van de hofkapel, want je vond immers dat blaasmuziek 
bij de carnaval hoorde.
Binnen een vereniging zijn er altijd nog veel andere klussen 
en karweitjes te doen. Toen jij, vanwege je gezondheid, 
niet meer in de Harmonie kon spelen, stelde je je beschik-
baar voor allerlei klussen binnen onze  vereniging. Hier was 
men jou erg dankbaar er erkentelijk voor en daarom werd 
jij tijdens het Ceciliafeest in 1995 benoemd tot lid van ver-
dienste, als blijk van waardering voor jaren inzet voor St. 
Cecilia.

Er is vanaf 1954 tot heden veel veranderd. In de beginja-
ren werd zeer regelmatig een serenade gebracht bij jubi-
lea, bruiloften en festiviteiten in het dorp of een muzikale 
ode bij een afscheid. De harmonie hoorde daarbij en ging 
voorop namens de dorpsgemeenschap. 
Maar de tijd veranderde en er werden concerten georgani-
seerd met een moderner karakter en hiermee veranderde 
het muzikale programma door de jaren heen ook mee. 
Maar het hart van onze vereniging is muziek en dat is al die 
jaren zo gebleven. Muziek is passie en plezier, maar ook 
tijdloos. Muziek geeft sfeer en vertaalt onze emotie op bij-
zondere momenten zoals vandaag. Muziek verbindt jong 
en oud. En dat is door je jaren heen niet veranderd.

Jan van Sambeek - 65 jaar lid

Jij en jouw Jo zijn jullie altijd grote ambassadeurs van onze 
vereniging geweest. De wijze waarop jullie samen grote 
inzet hebben getoond voor St Cecilia, zullen we ons altijd 
blijven herinneren. We zijn jullie daar erg dankbaar voor.
Ook jij bent vanaf 1954 al verbonden aan onze mooie mu-
ziekvereniging. Al 65 jaar lief en leed gedeeld, veel ple-
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zier gehad en vele mooie muzikale momenten beleefd.
Als muzikant op de grote trom gaf jij jaren het ritme aan.
Ook jij liep voorop als drager van ons mooie vaandel.
Maar waar we je het meest erkentelijk voor zijn, is dat jij 
talloze jaren de drijvende kracht bent geweest achter op-
leidingen. En dat jij jeugdige muzikanten begeleide binnen 
onze vereniging. Jij wist 30 jaar geleden al dat je moet in-
vesteren in de jeugd, want dat geeft de vereniging toe-
komst. 
En nog steeds hebben we dit al belangrijke speerpunt in 
ons verenigingsbeleid.
Jan deed dit al die jaren op een manier zoals alleen Jan dat 
kon. Met groot enthousiasme was Jan de verbindende fac-
tor tussen de opleiding toen nog bij de muziekschool Me-
ander in Boxmeer. Je legde de verbinding  naar het jeugd-
orkest. 
Toen we de opleidingen zelf gingen organiseren nam jij 
plaats in de commissie opleidingen.
Jan ging bij de leerlingen en hun ouders thuis op bezoek en 
ging met ze in gesprek. Muziek maken is een serieuze zaak 
en vraagt discipline. Er moet wel geoefend worden. En hij 
legde het belang van het halen van een diploma nog eens 
uit. Jan betrok de ouders bij de muziekopleiding van de kin-
deren. Veel leerlingen hebben eerst bij de meander en later 
binnen onze eigen opleiding diploma’s gehaald. 
Jan heeft een groot aantal  muzikanten die hier zitten als 
broekies binnen zien komen en ze zien uitgroeien tot vol-
wassen muzikanten.
Jammer dat ze niet allemaal aan de vereniging verbonden 
bleven, maar je hebt veel kinderen kennis laten maken met 
muziek. En ook dat is jou verdienste. 
In 1989 heb je een belangrijke rol gehad bij de oprichting 
van het toenmalige jeugdorkest en het huidige Opleidings 
Orkest. Een plek waar jonge muzikanten al vroeg leren 
om samen muziek te maken en waar ze worden klaar ge-
stoomd voor het grote blaasorkest.
Je volgt de jeugd en bent aanwezig bij de examens, op de 
voorspeelmiddag, het gemeentelijk solistenconcours en de 
concerten. Jan zit dan zo trots als een pauw in de zaal.

Maar Jan doet nog veel meer. Je bent ook lid van de werk-
groep optredens en verzorgt al jaren samen met deze club 
de randvoorwaarden en de aankleding voor de concerten. 
Want je bent er secuur op.
Dat begon al heel vroeger toen jullie huis nog vol hing met 
de jassen, broeken en rokken voor de muzikanten, die door 
Jo op maat werden gemaakt. Want het moest er allemaal 
keurig uit zien.
Maar dat niet alleen. Heel Sint Tunnis zal het moeten weten 
als Sint Cecilia weer en concert geeft. Jan fietst met de fly-
ers en posters door heel Sint Tunnis om ze op te hangen en 
ze te verspreiden en iedereen te laten weten dat ze wel-
kom zijn. Je bent het gezicht van onze vereniging voor de 
lokale ondernemers. Van de slager, tot de fysiotherapeut, 
de bloemist, tot bij Hendriks de boekhandel. Zelfs op de pa-
piercontainer hangt hij een poster en worden de muzikale 
activiteiten van onze vereniging aangekondigd.

Jan, want wat jij voor onze vereniging hebt gedaan, in de 
afgelopen 65 jaar dat je aan onze vereniging verbonden 
bent, is ongekend. We zijn je grote dank verschuldigd. 
Daarom willen we jou niet alleen huldigen voor je 65-jarig 
lidmaatschap van onze vereniging, maar willen we jou als 

blijk van waardering voor alle bewezen diensten, ge-

heel belangeloos en vrijwillig en met grote inzet benoemen 
tot ere-lid van muziekvereniging Sint Cecilia. 

Jozef van Tienen - 65 jaar lid

Jozef komt uit een muzikaal nest en alle vier de kinderen 
maakten muziek. Siebert, Harrie en Jozef bij de harmonie 
en zus Maria accordeon. Toen jullie, Siebert en Jozef later 
naast elkaar woonden klonk door de muren het dagelijkse 
oefenen.  
  
• Jozef je bent een rasmuzikant, zowel op klarinet als op 

tenorsaxofoon. Je hebt je muzikale genen met succes 
doorgegeven aan je zoon Chris, die bij ons klarinet speel-
de. Chris heeft van de muziek zelfs zijn beroep gemaakt.

 
• Je hebt een hele muzikale loopbaan bij andere orkesten. 

Je hebt de sterren van de hemel gespeeld in een reeks 
van orkesten, de Hofkapel, senioren orkest Boxmeer de 
Meanderthalers, Oberkrainer orkest, Vierdaagse Orkest 
en ondersteuner in ons Opleidingsorkest. Nu speel je nog 
fanatiek bij Orkest Rooyal Venray, ons eigen Brinkorkest 
en niet te vergeten ons eigen Blaasorkest. En dan nog 
ben je er eigenlijk altijd en mis je vrijwel geen enkele 
repetitie. 

• De vele bladmuziek is een uitdaging door al die orkesten, 
vooral als er meerdere orkesten tegelijk aan een nieuw 
repertoire beginnen. Uit betrouwbare bron heb ik ge-
hoord hoe dat gaat. Toos print alles uit en Jozef spreidt 
alles overzichtelijk uit op het wasmachine, de droger en 
de diepvries om het daarna, af en toe zuchtend, ordelijk 
en in de juiste volgorde in de map te krijgen. 

• Een andere uitdaging is de huiselijke planning. Er hangt 
bij jullie een extra grote kalender waar al je repetities 
en optredens in staan. De rest, je chauffeurschap van de 
buurtbus en jullie gezinsleven wordt er zorgvuldig om-
heen gepland. 

• Naast de muziek ben je ook een gezelligheidsmens en 
een trouwe, sociale en gezellige deelnemer aan de der-
de helft van de repetitie. Toos vertelde ons dat je er dan 
hooguit een stuk of drie neemt. Als je muziek maakt heb 
je geen moeite met tellen tot 6 of 7 dus die 3 moet dan 
ook wel echt betrouwbaar zijn. 

• Jozef, je bent niet alleen maar gezellig maar ook een 
harde werker. Wekelijks draai je je diensten bij het verza-
melen van oud papier, een van de belangrijkste redenen 
waarom onze club financiëel gezond is. Maar daar laat je 
het niet bij. Als er hulp nodig is kunnen we altijd een be-
roep op je doen. Jozef respect dat je op jouw leeftijd nog 
zo enthousiast bent en zoveel mooie muziek maakt en 
dat je je zo hard inzet als vrijwilliger. Je hebt zoveel voor 
onze vereniging betekend en doet dat nog steeds dat wij 
als bestuur besloten hebben je tot Erelid van Muziekver-
eniging Sint Cecilia te benoemen en ik wil je graag hierbij 
de betreffende oorkonde overhandigen.
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Ontvangst Koninklijke Erepenning.Nieuwe jassen gesponsord door Theo en Toos Coenders.

80. Koninklijke Erepenning
Ingekorte speech van burgemeester Marleen Sijbers:

Als burgemeester hou ik natuurlijk van alle verenigingen 
en waardeer ik ieders inbreng. Maar ik zei laatst wel tegen 
Willeke Cornelissen dat eigenlijk vanaf het moment dat ik 
door jullie gevraagd ben om mee te doen met Maestro, jul-
lie allemaal een speciaal plaatsje in mijn hart hebben. En ik 
ben dan geen lid van deze Muziekvereniging, en inmiddels 
weten jullie ook dat dit – althans voor de resultaten en het 
prestige van deze vereniging (en niet te vergeten, het luis-
terend publiek) - ook veel beter is. Toch voel ik me eigenlijk 
wel een beetje lid. 
En dat komt ook omdat jullie naast jullie muzikale inzet en 
inspiratie, ook altijd enorm veel verenigingszin, geborgen-
heid, gastvrijheid tonen. Waarden die zeker zo belangrijk zijn 
binnen een vereniging, misschien nog wel belangrijker zijn 
dan louter en alleen de muzikale kwaliteiten. Die overigens 
ook zeer indrukwekkend zijn. En misschien kan het één ook 
niet zonder het ander. 

Als ik dit jaar bekijk, hoe vaak ik jullie, of een deel van jullie 
ergens heb mogen ontmoeten, hoe jullie de 100ste verjaar-
dag van deze muziekvereniging niet binnenskamers hebben 
gevierd, maar hebben gevierd door iedereen van jullie pas-
sie te laten genieten. 
Jullie zijn jarig, verdienen eigenlijk een cadeau of geschenk, 
maar jullie hebben onze gemeente, onze gemeenschap, juist 
geschenken gegeven. Door jullie zichtbaarheid, de optre-
dens, jullie bijdrage als vereniging en als persoon. En ik wil 
jullie allemaal, namens ons allen, uit de grond van mijn hart, 
hiervoor bedanken.
Als leden van de muziekvereniging zult u het als geen ander 
weten, maar muziek is een bijzonder, eigenaardig en krach-
tig iets. Muziek verbindt ons als mensen. Het helpt ons in 
tijden van voor- en tegenspoed: sfeer bevorderend op da-
gen van vriendschap en gezelligheid, verzachtend op dagen 
van verdriet en gemis. Het maakt niet uit of we elkaars taal 
spreken, muziek is universeel. 

Wat is het geheim van het succes van Sint Cecilia? Wanneer 
we spreken over toekomstbestendigheid, kan ik niet genoeg 
benadrukken hoe groot het belang is van de jeugd. Want 
de jeugd is ten slotte een groot deel van de toekomst. En 
daar ligt voor een groot deel misschien ook wel de sleutel 
van het succes van Sint Cecilia, en daarmee een groot deel 

van de reden achter het 100-jarig bestaan. Want jullie als 
muziekvereniging Sint Cecilia weten de jeugd onwijs goed te 
betrekken. Sterker nog: wanneer de vereniging vergadert, is 
‘jeugd’ het eerste agendapunt. 
Daarnaast heeft de vereniging ook opleidingen in eigen 
beheer. Jonge muzikanten worden door beroepskrachten 
opgeleid. Hierbij stimuleert Sint Cecilia (met vooruitziende 
blik) muzikanten om te starten op houtinstrumenten (onder 
andere klarinet en fluit), koperinstrumenten (bijvoorbeeld 
trompet of trombone) of slagwerkinstrumenten zoals de 
snaretrom. Deze keuze garandeert dan weer later een plek 
in het Blaasorkest of Slagwerkorkest. Het is duidelijk dat Sint 
Cecilia een heldere toekomstvisie heeft en deze effectief 
naleeft. 
Jullie bouwen, en dat begint echt bij de leden van een vereni-
ging, ook een echte duurzame relatie op met de dirigenten, 
nu in de persoon van Frank Steeghs voor het blaasorkest, 
Rob Jacobs voor het opleidingsorkest, met het Brinkorkest 
onder leiding van Marc Thijssen. De Jeugdslagwerkgroep en 
het slagwerkorkest onder leiding van René van Lokven. 

Terug naar die verbondenheid. Die verbondenheid met el-
kaar, binnen de vereniging is 1, maar net al heb ik even stil 
gestaan bij verbinding en samenwerking met onze gemeen-
schap. Want er zijn zo veel mooie voorbeelden of initiatieven 
waar die samenwerking en verbinding met onze inwoners 
uit blijkt, zoals Beestenboel of Tunnis Got Talent. Van initia-
tieven zoals deze kunnen we als gehele gemeente Sint An-
thonis genieten.
 
Het 100-jarig bestaan van Muziekvereniging Sint Cecilia is 
namelijk niet onopgemerkt gebleven. Met zo’n hechte ver-
eniging en sterke toekomstvisie is dat begrijpelijk. 
Het symboliseert het respect en de waardering. En Onze Ko-
ning heeft enorm veel respect en waardering voor uw bij-
zondere verdiensten.

Het is mij dan ook een eer, om u: Sint Cecilia, namens onze 
Koning een Koninklijke erepenning te mogen overhandigen 
ter gelegenheid van uw 100-jarig bestaan en al uw verdien-
sten aan onze gemeenschap!

Deze vereniging dankt de erepenning natuurlijk aan de in-
zet van iedereen, jong en oud. Het is meer dan verdiend en 
we vertrouwen erop dat Sint Cecilia met dezelfde positieve 
energie een mooie toekomst tegemoet gaat. Laten wij nu 
en in de toekomst genieten van de muziek!
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Bedankje voor familie Jansen voor stalling aanhanger.

Frank Steeghs 10 jaar dirigent van Sint Cecilia. Onthulling monument Nagedachtenis Ongeboren Kind.

Deelname aan Groot Dictee Sint Anthonis. Slagwerkers en Brinkorkest spelen bij Groot Dictee.

Sinterklaasmiddag. Sound Tunnis Proms, avond 1.

Bijdrage Rabo Club Support-actie.
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88. Sound Tunnis Proms
“Wat een geweldig feest!”, dat kwam als eerste in me op 
toen me gevraagd werd hoe ik SoundTunnis Proms afgelo-
pen november heb ervaren! Want een feest was het; niet al-
leen omdat onze muziekvereniging haar 100-jarig jubileum 
viert, maar vooral ook omdat het echt ook een feest is ge-
worden met elkaar, met de zangers, met het orkest en met 
het publiek.
Het was al een hele tijd geleden dat ik gezongen had, toen 
ik een klein jaar vóór het promsconcert werd gevraagd wat 
te zingen bij het carnavalsconcert; het leek de organisatie 
wel leuk dat prins Arno d’n Urste zelf een lied ten gehore zou 
brengen. Wat eigenlijk was begonnen als een grap, beviel 
me goed en was dus ook reden te meer om deel te nemen 
aan SoudTunnis Proms. Voor een deel kwam ik daar weer 
de enthousiaste mensen tegen die ook bij het carnavalscon-
cert hadden gezongen, maar voor een ander deel ook weer 
nieuwe zangers uit ons dorp. En wat een talent zag ik daar! 
Daar vallen je eigen zangkwaliteiten (voor zover je daar van 
mag spreken) echt wel bij in het niet. Tijdens de repetities 
onstond er een heel mooi gevoel van saamhorigheid en dat 
motiveerde alleen maar meer naar de proms zelf toe.
En dan komt het moment dat je echt dat podium op moet; 
twee avonden voor een volle zaal! Slik... De spanning was in 
het artiestenverblijf bij sommigen goed te zien en te voelen; 
en de ontlading eens te meer als iemand na een optreden 
weer naar beneden kwam. Maar wat hebben we er van ge-
noten met elkaar! Zelf vond ik het erg gaaf om een lied te 
zingen waar ik persoonlijk veel mee heb, ‘Hee goade mee’, 
een lied uit m’n jeugd, waar ik mijn eigen gevoel in kan leg-

gen en mijn enthousiasme aan de zaal kan overdragen. En 
als dat lukt, krijg je ook direct veel terug uit de zaal: het 
enthousiaste meezingen, de vrolijke blikken vanuit het pu-
bliek! Het geeft je een boost waardoor je echt enorm staat 
te genieten op dat podium. En dat allemaal met zo’n goed 
orkest achter je, dat met haar klanken zo mooi aansluit op 
het gevoel dat je er aan wilt geven. Kortom: het plaatje is 
compleet en je geniet ervan met teugen!
En terwijl ik dit schrijf, voel ik dat weer en geniet ik er nog 
steeds van!
Heel veel dank aan orkest, dirigent, zangers, organisatie en 
iedereen die op de een of andere wijze hieraan heeft bijge-
dragen! Wat mij betreft voor herhaling vatbaar!

Arno Rombouts

Sound Tunnis Proms, avond 2.

Brinkorkest speelt bij Aldenhorst. Huldiging Theo Kroot.

Uitwisselingsconcert Opleidingsorkest met Hegelsom. Afscheid van klarinetdocent Betty Bartels.
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Willemmerick
In 1919 werd er in Sint Tunnis een muziekvereniging 

opgericht, een mooi muzikaal gebaar,
En na jarenlang iedereen met muziek te verblijden 

was ineens in 2019 een mooi jubileum daar,
Een heel jaar lang werd dit muzikaal gevierd van 

het voorjaar tot aan kerstmis, 
Want zeg nou zelf, muziek maken is toch het 

mooiste wat er is,
Dus ik zou zeggen op naar de volgende 100 jaar!

Brinkorkest speelt tijdens het Brinkevent.

Euphoniumbrass speelt bij Bronlaak. Kerstconcert Opleidingsorkest bij Op ‘t Hoogveld.

Kerstconcert van het Blaasorkest in de kerk. Euphoniumbrass speelt bij de Kerststal op de Brink.

Brinkorkest speelt bij de Kerststal.

Digitaliseren van het muziekarchief.
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